



Postgraduate Diploma in Education (Early Childhood Education) 學位教師教育深造文憑

學位教師教育深造文憑 (幼兒教育) 2025/26

The Postgraduate Diploma in Education (Early Childhood Education) Programme aims to produce knowledgeable and skillful ECE practitioners and to nurture passionate, visionary, innovative and dedicated early childhood professionals. Furthermore, the Programme curriculum covers contemporary ECE issues with emphasis on equipping students with reflective skills and addressing the need for continuous professional development and lifelong learning capability.

學位教師教育深造文憑(幼兒教育)課程旨在培育知識淵博、技能嫻熟、對幼兒專業充滿激情、有遠見、敢於創新並且敬業的幼兒 教育從業者。 此外,課程涵蓋當代幼教領域,強調培養學生的反思能力,並滿足持續專業發展和終身學習能力的需要。

#### Special Features 課程特色

- Curriculum embeded with Yew Chung Approach to Early Childhood Education 課程融合獨特的《耀中幼教教學法》
- Authentic Learning Components 課程包含實境式學習
- Graduates have exclusive access to the YCYW Teachers of Tomorrow Scheme 課程畢業生可以參加《耀中耀華明師計劃》

#### Education Pathways 事業發展

Graduates are eligible to be registered as Kindergarten Teachers with the Education Bureau; and be registered as Child Care Workers, Child Care Supervisors, and qualified as Special Child Care Workers with the Social Welfare Department.

畢業生均符合資格向教育局註冊為幼稚園教師; 及有資格 在社會福利署註冊為幼兒工作員、幼兒中心主管,以及 特殊幼兒工作員,共4個專業資格。

# Programme Information 課程資訊

Commencement Date	Late August 2025	
開學日期	2025年8月下旬	
Venue	YCCECE Tin Wan Campus and /or City Campus	
上課地點	耀中幼教學院田灣校園及/或市區校園	
Medium of Instruction	English	
教學語言	英語	
Mode of Study	Full-time	
授課模式	全日制	
Normative Programme Duration	Full-time: 1 year	
標準課程年期	全日制: 1年	
Programme Tuition Fee 課程學費	HK\$200,000	
Scholarships	A limited number of scholarships are available	
獎學金	數量有限的獎學金可供申請	





## Programme Structure 課程結構

The programme comprises of academic courses, professional integrated learning (PIL) and practicum.

學位教師教育深造文憑(幼兒教育)課程包括學 術課程,專業綜合學習和實習。

Component 課程類別	No. of Courses 課程數目	Credit 學分
Academic Courses 學術課程	11	70
Professional Integrated Learning (PIL) 專業綜合學習	2	80
Practicum 實習	1	38
Total 總計	14	188

# Admissions Requirements 入學要求

- 1. Hold a recognised bachelor's degree or equivalent 持有認可的學士學歷或同等學歷
- 2. Fulfil the College's minimum English language requirements by attaining a minimum score of 6.5 in the International English Language Testing System (IELTS) or equivalent\* 達到學院最低英語語言要求,即通過國際英語語言測試系統(IELTS),獲得至少6.5的分數,或同等學歷\*
- Pass the admission interview 通過入學面試

\*Details please refer to website 詳情請參閱網: www.yccece.edu.hk.

### How to Apply如何申請

Online Application 網上申請





#### Enquiry or Further Information 查詢或更多詳情



3977 9877









www.yccece.edu.hk



admissions@yccece.edu.hk

. . . . . . . . . .